
 

 

 

 

 
 

 Kraków,  25 lipca 2024 r. 

 

Interpelacja 

 

 Prezydent Miasta Krakowa 

 Aleksander Miszalski 

 

Dotyczy: inwestycji deweloperskiej przy ul. Mogilskiej 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

w związku z informacjami prasowymi o budowie kolejnej inwestycji deweloperskiej na 
Grzegórzkach pomiędzy ul. Mogilską a ul. Fabryczną będę wdzięczny za informację, czy 
przy wydawaniu pozwolenia na budowę kierując się koniecznością zapewnienia 
bezpieczeństwa mieszkańców wzięto pod uwagę kwestię potencjalnych 
zanieczyszczeń powierzchni ziemi, przy czym mogących wypełniać przesłanki zarówno 
zanieczyszczenia historycznego jak i szkody w środowisku. W rejonie tym w przeszłości 
znajdowały się liczne zakłady przemysłowe w tym dawne Zakłady Mechaniczno-
Odlewnicze ZREMB. Czy mając na uwadze te ważne informacje w wydanym 
pozwoleniu na budowę zobowiązano inwestora do wykonania badań zanieczyszczenia 
powierzchni ziemi oraz adekwatnej remediacji gruntów? Jeśli tak, to na jakich zasadach? 
Proszę również o udostępnianie elementów projektu budowlanego wraz z planem 
zagospodarowania całego zamierzenia inwestycyjnego. Na koniec proszę o informację, 
czy planowana inwestycja koliduje z rosnącymi w okolicy drzewami a jeśli tak, to w 
jakim zakresie będzie konieczna wycinka drzewostanu? 
 
 
     Z poważaniem, 
 /-/ Łukasz Maślona 


